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Informerende bestuursbijeenkomst 
 

 

Conceptverslag informerende bestuursbijeenkomst van 16 oktober 2024 

 

Aanwezig: De dames Beuling, Eshuis, Hoving, Kuiper, Leenders, Lodeizen en Woortman en 

de heren Bartelds, Boter, Ten Brink (dijkgraaf), Duintjer, Janssen, Kooistra 

(secretaris-directeur), Van Mensvoort, Mooijman, Schaafsma, Visser, De Vos 

(voorzitter) en Wolters   

Tevens: de dames Hidding en Stegeman (verslag) en de heer Heugens 

Afwezig:      de dames Lenting en Plas en de heren Bos, De Graaf, In ’t Hout en Wortelboer 

 

 

De heer De Vos opent de informerende bestuursbijeenkomst en heet een ieder welkom. Het is de 

eerste informerende bijeenkomst in de nieuwe structuur waarin de financiële stukken plenair worden 

besproken.   

 

De onderwerpen worden behandeld overeenkomstig de agenda van de vergadering van het algemeen 

bestuur op 6 november 2024. 

 

Geconstateerd wordt dat een deel van de AB-leden niet scherp voor ogen heeft dat deze 

informerende bijeenkomst bedoeld is om de financiële stukken inhoudelijk te bespreken zoals dat 

voorheen in de separate commissies plaatsvond. 

 

 

Najaarsrapportage 2024 

 

Mevrouw Leenders geeft aan dat het uitvallen van de vuilroosters rwzi Scheemda niet geheel 

onverwachts is gelet op de opmerkingen die hierover tijdens de voorjaarsexcursie zijn gemaakt. 

De heer Van Mensvoort geeft aan dat de uitval sneller is opgetreden dan verwacht. Er moesten 

derhalve noodvoorzieningen worden getroffen. Bezien wordt of de noodzakelijke investering om de 

rooster te vervangen naar voren gehaald kan worden.  

 

 

Meerjarenraming 2025-2029 

 

De heer Janssen geeft aan dat alle mogelijke contouren al besproken zijn en derhalve geen 

verrassingen zijn. We zien nu de doorwerking. 

 

 

Begroting 2025: 

 

Mevrouw Leenders vraagt wat de actuele wijzigingen in de verslaggevingsregels behelzen.  

De heer Bartelds antwoordt dat de waterschappen een afwijkende set aan regels had ten opzichte van 

provincies en gemeenten. Dat is met deze actualisatie gelijkgetrokken. Hierdoor moeten we als 

waterschap een aantal zaken anders rubriceren en toelichten in de begroting zoals bijvoorbeeld de 

raming van de belastingopbrengsten, assetmanagement en financiële kengetallen.   
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De heer Duintjer merkt op dat hij voorstander is van het adagium “de vervuiler betaald’. In het kader 

van het voorgenomen besluit om de effluentheffing te beëindigen vraagt hij wat het betekent voor de 

heffing indien een bedrijf onze zuiveringen zou exploiteren.  

De heer Bartelds antwoordt dat als het gaat om lozen op ons oppervlaktewater een belastingheffing 

zal worden opgelegd. Afhankelijk van de concurrentiepositie zal de burger meer betalen omdat dat 

bedrijf winst zal willen maken.   

  

De heer Duintjer geeft aan dat het onterecht voelt dat de € 5 miljoen verschuiving van de 

effluentheffing niet anders opgevangen kan worden.  

De heer Bartelds antwoordt dat het waterschap ingehaald is door de wet en er geen andere 

oplossingen zijn.  

 

De heer Boter vraagt of het waterschap volledig partner is de NPLG. 

Mevrouw Woortman bevestigt dat het waterschap zowel in Groningen als in Drenthe volwaardig 

partner is. 

 

Mevrouw Leenders vraagt waarom de onderzoekskosten voor het WaterBeheerProgramma lager 

geraamd zijn.  

De heer Bartelds geeft aan dat dit veroorzaakt wordt door vertraging maar het geld beschikbaar blijft.  

Mevrouw Leenders vraagt vervolgens of deze vertraging ook voor KRW maatregelen geldt.. 

 

Het antwoord wordt nagevraagd en weergegeven in het kader.  

De onderzoeken die in het WBP zijn afgesproken lopen. Om verschillende redenen is er in het 

afgelopen jaar minder geld uitgegeven. De verwachting is dat in de komende jaren de uitgaven weer 

gaan stijgen. Hieronder staat een korte toelichting van de onderzoeken waar dit in het bijzonder voor 

geldt. 

 

5.3.4 Actualisatie van studie Droge Voeten 2050 

Het plan van aanpak is gereed. Op dit moment wordt afgestemd met de provincie Groningen over 

randvoorwaarden en inhoudelijke input die zij leveren. Ook met buurwaterschap Noorderzijlvest wordt 

op inhoud afgestemd. In deze fase van het onderzoek worden nog geen kosten gemaakt. Het 

daadwerkelijke onderzoek zal in 2025 gaan lopen en binnen planning worden afgerond.  

 

6.1.1 Watersysteemanalyse binnen Hunze en Aa’s met o.a. onderzoek naar noodzaak en 

kosteneffectiviteit van vergroten capaciteit van de aanvoergemalen 

Voor dit onderzoek werd aanvankelijk gedacht dat er een deel moest worden uitbesteed. Gaandeweg 

het onderzoek bleek echter dat dit grotendeels in eigen huis, met eigen mensen, kon worden gedaan. 

Daarom is er nog geen geld uitgegeven, hoewel he onderzoek wel al vergevorderd is. Mogelijk is in 

het komende jaar nog wel de hulp van een adviesbureau nodig.  

 

6.5.1 / 6.5.2 / 7.7.4 / 8.2.1.5 Verschillende projecten gericht op duurzaam bodembeheer in de 

landbouw 

Deze projecten zijn opgenomen in het project Blue Transition. Hier wordt een Europese subsidie voor 

ontvangen. Hierdoor is in de financiële planning voor dit project e.e.a. opgeschoven. De projecten 

lopen op planning.  

 

7.4.3 Onderzoek waterplantengroei Schildmeer 

Dit onderzoek is door eigen medewerkers uitgevoerd, terwijl eerder was ingeschat dat dit uitbesteed 

moest worden.  
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8.2.1.1 Toekomstbestendig waterbeheer 

Het onderzoek loopt. In de opstartfase is samen met het adviesbureau gezocht naar een goede 

methodiek om dit onderzoek uit te voeren. Dit heeft aan de voorkant voor wat vertraging gezorgd, 

maar zal uiteindelijk helpen in de rest van het onderzoek. Door de vertraging in de opstartfase zijn er 

dit jaar minder kosten gemaakt en zal het grootste deel van kosten in 2025 worden gemaakt. 

 

 

 

Belastingverordeningen 2025 

 

Mevrouw Lodeizen vraagt wie de watersysteem tarief differentiatie op wegen betaald. 

De heer Bartelds antwoord dat dit door de wegbeheerders wordt betaald. Dit kan zijn door   

Rijkswaterstaat, provincie of gemeente.  

 

 

Rondvraag 

 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

   

 


